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 PRIMORSKO GORANSKA ŽUPANIJA 

                 GRAD RIJEKA 

 

MJESNI ODBOR  DRENOVA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  024-05/23-01/9 

URBROJ:  2170-1-03-00-23-18 

Rijeka,  25. listopada 2023. 

 

ZAPISNIK 

SA 7. SJEDNICE VMO DRENOVA 

7. sjednica VMO Drenova održana je 25. listopada 2023. (srijeda) s početkom u 11:00 sati u 

prostorijama MO Drenova, Cvetkov trg 1.  

 

Sjednici su bili nazočni: 

- Valter Štefan, predsjednik VMO 

- Mateo Prpić, zamjenik predsjednika VMO 

- Helena Matanić, članica VMO 

 

Sjednici nisu bili nazočni:  

- Zorka Ćoso, članica VMO  

- Marijan Jurlina, član VMO 

 

 

 

Zapisnik s 6. sjednice VMO Drenova usvojen je jednoglasno. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Valter Štefan i predložio slijedeći  

 

 

DNEVNI RED 

 

1. Preusmjeravanje sredstava po prioritetima za 2023. godinu (radovi na 
aglomeraciji Rijeka) 

2. Usvajanje izvješća o realizaciji programske aktivnosti - Kultura  
3. Razno - informacije i zamolbe građana 

 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD. 1 

Predsjednik Vijeća Valter Štefan dao je  ostalim članovima Vijeća na raspravu odluku  

o preusmjeravanju sredstava po prioritetima za 2023. godinu. Naime, namjeravaju se preusmjeriti  

sredstava po stavkama iz Plana komunalnih akcija za 2023. godinu koji su obuhvaćeni radovima 

na Aglomeraciji Rijeka. Stavke koje se preusmjeravaju i koje su uključenje u radove Aglomeracija 

Rijeka su: 

 

 

Prioritet 8.2. Sanacija nogostupa na južnoj strani u Ulici Bok (6.636,00 EUR) 

Prioritet 8.3. Sanacija nogostupa i redovito čišćenje uz nogostup na južnoj strani u Ulici                 

Bok  (4.645,00 EUR) 

Prioritet 8.30. Sanacija kolnog prilaza u Ulici Drenovski put od kućnog broja 72 do kućnog broja 

82  (10.618,00 EUR) 

Prioritet 8.39. Sanacija mjestimičnih oštećenja kolnika u Ulici Brune Francetića te na Kablarskoj 

cesti na Gornjoj Drenovi  (19.908,00 EUR) 

Prioritet 8.45. Sanacija Ulice Kampanja (15.263,00 EUR) 

Ukupan iznos od 57.070,00 EUR (s PDV-om) preusmjeriti će se na  izvođenje radova 

„Sanacije kolnika u Ulici Drenovski put od Zavičajnog muzeja Drenova prema gradu Rijeci.“  

 

Zaključak: Vijeće MO Drenova jednoglasno je donijelo odluku da će preusmjeriti sredstva 

iz gore navedenih stavki u korist  izvođenja radova „Sanacije kolnika u Ulici Drenovski put 

od Zavičajnog muzeja Drenova prema gradu Rijeci.“ 

 

 

 

 

AD. 2 

Predsjednik Vijeća dao je na uvid Izvješće o realizaciji programa Kultura koja se održala u sklopu 

„Dana Drenove 2023“ u mjesecu srpnju 2023.  

Zaključak: Vijeće je jednoglasno podržalo Izvješće o održanom programu Kulture 

 

 

 

 

AD 3.  

3.1. 

Vijeće MO Drenova zaprimio je od UO za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesne 

samouprave Poziv na prezentaciju rada i suradnje vijeća mjesnih odbora i nadležnih službi u 

rješavanju komunalne problematike na području Grada Rijeke. Sastanak se održao 11. listopada 

2023. godine u 17 sati u Gradskoj vijećnici, Korzo 16. Cilj prezentacije bio je dati osnovne 

informacije o radu i nadležnostima pojedinih službi te ukazati na dobre stvari u dosadašnjem 

funkcioniraju, ali i osvrnuti se na kritične točke i potrebe sa mogućnošću predlaganja boljih rješenja 

u otklanjanju problema. 

Zaključak: Na sastanku koji se održao 11. listopada 2023. u 17h u Gradskoj Vijećnici 

prisustvovali su predsjednik Vijeća Valter Štefan, zamjenik predsjednika Vijeća Mateo Prpić 

i tajnica MO Drenova Matea Lončarić. Prilikom izvođenja prezentacija pojedinih službi isti 

su se bolje upoznali s radom i nadležnostima službi koji surađuju s mjesnim odborima. 
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Predsjednik Vijeća Valter Štefan i zamjenik vijeća Mateo Prpić nisu imali dodatna pitanja 

nakon izloženih prezentacija. Sastanak je završio oko 19:30 sati.  

 

 

 

 

 

3.2. 

Vijeće MO Drenova zaprimilo je od UO za komunalni sustav i promet tablicu obrađenih prijedloga 

komunalnih prioriteta za 2024. godinu na području MO Drenova. Uz svaku stavku upisana je 

procjena iznosa sredstava potrebnih za realizaciju ili u je u komentaru upisan razlog zbog kojeg 

prijedlog Mjesnog odbora ne može biti uvršten u Plan, također upisane su i osobe koje su napravile 

obradu. Na pojedine stavke upisan je komentar „Čeka se očitovanje Upravnog odjela za 

urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo“. Budući da još uvijek nije dobiveno očitovanje od 

navedenog Upravnog odjela, određene stavke nisu mogle biti obrađene.  

Zaključak: Vijeće MO Drenova jednoglasno je odlučilo pričekati da se dostavi 

očitovanje/suglasnost UO za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo, a nakon čega 

će biti obrađene sve stavke komunalnih prioriteta za 2024. godinu. Nakon dostavljenog 

očitovanja i  obrađenih svih stavki, Vijeće će usvojiti Plan malih komunalnih akcija na 

području MO Drenova za 2024. godinu.  

 

 

 

 

 

3.3.  

Stranka S.S. iz Fužinske ulice obratila se MO Drenova  s molbom da se podnese zahtjev za 

košnjom u ulici Fužinska kod k.br. 35 i 53 

Zaključak: Vijeće MO Drenova navedeno je primilo na znanje te će se o istome obavijestiti 

nadležna služba. 

 

 

 

 

 

3.4.  

Stranka L.H. obratila se MO Drenova sa zamolbom da se u ulici Put k igralištu na cesti koja vodi 

do igrališta postave dva ležeća policajca, a sve kako bi se spriječila brza vožnja kroz ulicu te radi  

sigurnosti djece i ostalih sudionika u prometu.  

Zaključak: Vijeće je odlučilo navedeni zahtjev poslati nadležnoj službi na razmatranje i 

zatražiti od istih dostavu pismenog očitovanja.  
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3.5. 

Stranka K.P. obratila se MO Drenova s molbom da se u ulici Kablarska cesta kod kućnih brojeva 

38 i 52 postavi prometno ogledalo radi nepreglednosti u prometovanju.  

Zaključak: Vijeće MO Drenova proslijedilo je zahtjev za postavljanjem prometnog ogledala 

u Kablarskoj ulici. Dana 16.10.2023. MO Drenova zaprimio je odgovor od nadležne službe 

Rijeka plus o postavljenom prometnom ogledalu.  

 

 

 

 

 3.6.  

Stranka I.A. obratila se MO Drenova s upitom o mogućnosti postavljanja ležećeg policajca na dijelu 

ceste u ulici Drenovski put, kod mesnice “Duka”  točnije na raskrižju sa Žminjskom ulicom. Stranka 

navodi da se navedenim dijelom ceste vozi velikom brzinom, a cestu na tom djelu često prelaze 

djeca koja žive u ulici Brca kada prelaze gore navedene ulice kako bi došli do škole.  

Zaključak: Vijeće MO Drenova navedeni upit gospođe I.A. dostavio je na razmatranje 

nadležnoj službi Rijeka plus i zamolio iste za očitovanje. Stručna služba, Rijeka plus d.o.o. 

očitovala se putem e-maila dana 15.10.2023. godine kako slijedi: 

 

„Poštovani, izvidom na terenu, stručne službe su utvrdile da nema tehničkih uvjeta za 

iscrtavanje pješačkog prijelaza u ulici Drenovski put od raskrižja sa Ulicom Brce do 

autobusne postaje zbog nepostojanja obostranog nogostupa. S poštovanjem, Ured 

uprave RIJEKA plus d.o.o. Rijeka.“ 

 

 

 

 

3.7.  

Stranka I.A. obratila se MO Drenova s primjedbom kako su ceste u ulici Brca vrlo uske te je 

upozorila na problem koji nastaje kada se dva vozila susretnu jer se u tom slučaju jedno vozilo 

mora vračati u rikverc na glavnu cestu, a vidljivost je jako mala. Stranka smatra da bi se navedeni 

problem mogao riješiti na način da se u navedenoj ulici uvede prometovanje u jednom smjeru. 

Također, stranka napominje da je navedena ulica podosta prometna budući da u POS-ovim 

zgradama stanuje mnogo odraslih i djece te se u blizini također nalazi i knjižnica i dječji vrtić. 

Zaključak: Vijeće MO Drenova navedeni upit gospođe I.A. dostavio je na razmatranje 

nadležnoj službi Rijeka plus i zamolio iste za očitovanje. Stručna služba, Rijeka plus d.o.o. 

očitovala se putem e-maila dana 15.10.2023. godine kako slijedi: 

 

Poštovani, što se tiče uvođenja jednosmjernosti, sa stajališta struke moguće je uvesti 
jednosmjernost u dijelu Ulice Brce od k.br. 2 do k.br. 10. Za navedeni zahvat potrebno je 
donijeti odluku na Vijeću mjesnog odbora te pribaviti suglasnost građana na predmetnom 
području, uvrstiti u prioritete mjesnog odbora te osigurati sredstva za izradu elaborata i 
realizaciju. S poštovanjem, Ured uprave RIJEKA plus d.o.o. Rijeka.“ 
 
Vijeće MO Drenova odlučilo je da će najprije pokušati pribaviti suglasnost građana, a nakon 
čega će se glasati o uvrštavanju zahtjeva u prijedloge malih komunalnih akcija za 2025. 
godinu.  
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Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranice. 

 

Sjednica je završila u 13.00 sati. 

 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                        Predsjednik VMO Drenova 

             Matea Lončarić                                                                                   Valter Štefan 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

  


